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Z Á P I S  č. 23/2022 

z jednání  rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 8.11. 2022 

Přítomni:  Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Jan Menšík,  
       Ing. Lukáš Kučera 

 
Omluveni:  Bc. Jiří Sochor 
 
 
Starostka zahájila jednání v 17.00 hodin a přivítala přítomné. 
 
 
Schválení zápisu z rady č. 22/2022. 
 
K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 
  
Zápis z rady č. 22/2022 byl schválen.  
 
 
Program jednání: 
 

1/23) Volba ověřovatele zápisu 
2/23) Personální obsazení komisí rady města 
3/23) Jmenování zástupců města do školské rady 
4/23) Udělení záštity nad uměleckým projektem 
5/23) Rozpočtové opatření č. 6/2022 
6/23) Termín a program mimořádného jednání ZM 
7/23) Oznámení o uzavření MŠ v době vánočních svátků 
8/23) Přijetí dotací 
9/23) Různé 

 
Program byl schválen 
 
 

1/23) Volba ověřovatele zápisu 
Starostka navrhuje, aby do funkce ověřovatele zápisu z jednání rady byl zvolen  Ing. Lukáš 
Kučera. 
 
Usnesení: Rada zvolila do funkce ověřovatele zápisu z jednání rady Ing. Lukáše 
Kučeru. 
 
Hlasování: 
 
pro     4           proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka 
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2/23) Personální obsazení komisí rady města 
Rada města obdržela návrhy na zástupce v komisích města od všech volebních subjektů. Rada 
se shodla na personálním obsazení těchto komisí: školská, životního prostředí, sociální a 
zdravotní, mediální a sportovní. Komise výběrová a stavební a investiční budou obsazena 
v nejbližší době. 

 
Usnesení: Rada města schvaluje obsazení komisí: 
 
Komise školská 
Předseda: Mgr. Zuzana Mošovská 
Členové: Bc. Alice Králová, Iveta Náměstková, Ing. Ondřej Hrdina, doc. Ing. Vít 
Penížek, Ph.D., Mgr. Martina Fléglová, Mgr. & Mgr. Lenka Coufalová 
 
Komise  životního prostředí 
Předseda: Ing. Lukáš Pacek, Ph.D. 
Členové: Mgr. Petra Nováková, prof. Ing. Jaromír Šantrůček, CSc., Josef Rous,  
Jiří Pekárek, doc. RNDr. Petr Musil, Ph.D. 
 
Komise pro sociální a zdravotní záležitosti 
Předseda: Mgr. Martina Macurová 
Členové: Mgr. Renata Baxová, Ing. Ilona Chrtová, Šárka Fišerová, Kamila Vorlová, 
Zuzana Cejpková, Mgr. Petra Nováková 
 
Mediální komise: 
Předseda: BcA. Markéta Kratochvílová, DiS. 
Členové: Michal Kuchta, Lukáš Kosík, Olga Čejková, Ilona Ptáčková 
 
Komise sportovní  
Předseda: Tomáš Lisý 
Členové: Günter Bittengel, Lukáš Paluka, Milan Kiselica, Mgr. Jaroslav Richter,  
Ing. Tomáš Chrt 
 
Komise pro podnikatelské prostředí 
Předseda: Barbora Frey 
Členové: Ing. Roman Šebl, Ondřej Veszelei, David Penc, Lukáš Reichel, Mgr. Václav 
Pavlečka, Vladimír Mistrík 
 
Hlasování: 
 
pro     4          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka  
 
 
 
 



 
 

3 

3/23) Jmenování zástupců města do školské rady 
 

Starostka navrhuje jmenovat pro tříleté funkční období Ing. Terezu Nehasilovou a doc. Jakuba 
Jirsu, Ph.D. zástupci města ve školské radě. 
 
Usnesení: Rada města souhlasí s jmenováním Ing. Terezy Nehasilové a doc. Jakuba 
Jirsy, Ph.D. do školské rady ZŠ Karla Hašlera. 
 
Hlasování: 
 
pro    4           proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka 
 
 

4/23) Udělení záštity nad uměleckým projektem 
 
Andrea Hoffman, galerie arto.to, požádala starostku města o udělení záštity nad projektem 
Dům sester Válových, který se bude konat v Uhelném mlýně v období od 10.12.2022 – 31.1. 
2023. 
 
Usnesení: Rada města souhlasí s udělením záštity nad uměleckým projektem Dům sester 
Válových v galerii arto.to. 
 
Hlasování: 
 
pro   4          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka 
 
 

5/23) Rozpočtové opatření č. 6/2022 
 
Rada města projednala rozpočtové opatření č. 6/2022. 
 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  
č. 6/2022 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 150.373.900,-- Kč a 
celkovými příjmy ve výši 150.373.900,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2021. 
 
Hlasování: 
 
pro   4          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starostka 
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6/23) Termín a program mimořádného jednání ZM 
 

Starostka navrhuje svolat mimořádné jednání zastupitelstva města č. 2/2022 na den 
21.11.2022 od 18.00 hodin v obřadní síni MěÚ s níže uvedeným programem. 
 

1. Čerpání rozpočtu k 30.9.2022     
2. Přijetí dotací   
3. Zápis z jednání finančního výboru  
4. Rozpočtové opatření č. 6/2022 
5. Dar pozemku městu 
6.  Změna určení uvolněných a neuvolněných funkcí v radě města  
7.  Různé  

 
Hlasování: 
 
pro   4          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení: Rada města souhlasí s konáním mimořádného 2. jednání zastupitelstva města 
dne 21. 11. 2022 v 18.00 hodin v obřadní síni MěÚ s výše uvedeným programem.   
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka 
 

 
7/23) Oznámení o uzavření MŠ v době vánočních svátků 

 
Ředitelka MŠ oznamuje, že od 27. do 30.12.2022 bude mateřská škola uzavřena. O provoz 
v této době je vždy velmi malý zájem (přihlásily se pouze dvě děti) a provoz by byl 
neekonomický. 
 
Usnesení: Rada města bere na vědomí uzavření mateřské školy během vánočních 
svátků. 
 
Hlasování: 
 
pro    4          proti    0     zdržel se    0 
 
Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: místostarostka 
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8/23) Přijetí dotací  
 

Město obdrželo od Středočeského kraje dotaci na volby konané do zastupitelstev obcí ve výši 
116.000,00 Kč a dotaci „Obědy do škol IV.“ pro ZŠ v celkové výši 33.392,10 Kč.  
 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace od 
Středočeského kraje na financování voleb konaných do zastupitelstev obcí ve výši 
116.000,00 Kč a dotaci „Obědy do škol IV.“ pro ZŠ v celkové výši 33.392,10 Kč. 
 
Hlasování: 
 
pro    4          proti    0     zdržel se    0 

Usnesení bylo přijato. 
 
Zodpovídá: starosta  
 
 

9/23) Různé 
 
Místostarostka informovala o tom, že město obdrželo dodatky ke smlouvám na svoz odpadu 
od firmy Regios pro příští rok. Ceny za svoz se poměrně zásadně zvyšují, současně dochází 
k navýšení poplatku za uložení odpadu na skládku dle zákona. 
 
Místostarostka informovala o navýšení ceny za instalaci vánočního osvětlení oproti loňskému 
roku. Navýšení je způsobené nárůstem cen za PHM a vyšší pracností montáže vzhledem 
k stáří prvků. 
 
Jednání rady města ukončila starostka v 18,30 hodin. 
 
 
Zapsala: Ing. Tereza Nehasilová 
                                                   
 
 
Ověřovatelé:    
                       
 
 
 
     Ing. Petra Pelešková                                                       Ing. Tereza Nehasilová                        
    starostka                                                                        místostarostka 
 
 
 
 
 
 
            Ing. Lukáš Kučera 
         radní 


